
Zápis jednání Komise pro Líšeňské noviny 
č. 2/2021

Termín konání: 15. 2. 2021 v 18:00 hod. 
Místo konání: online

Přítomni: Stanislav Karafiát, Jan Spěšný, Tomáš Hložánek, Petra Švehlová, Renata Lorencová, 
Kryštof Látal
Hosté: Karel Prodělal (vydavatel), Martin Příborský (místostarosta)

PROGRAM JEDNÁNÍ:

1. Zahájení a schválení programu
2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
3. Redakční činnost komise - výběr článku a témat do LN
4. Termín uzávěrky a zasedání KLN
5. Témata do březnového čísla
6. Distribuce LN

1) Schůze byla zahájena v 18:00 hodin. Předseda komise Stanislav Karafiát přivítal 
přítomné účastníky a představil program jednání. Členové komise jej schválili.

2) Zapisovatelem zápisu byl zvolen Tomáš Hložánek a jeho ověřovatelem Kryštof Látal.

3) V rámci své redakční činnosti prošla komise všechny příspěvky a formou diskuse 
zvolila jejich umístění v rámci stran LN.

1+2 Oprava Orlovny? Hotovo může být už příští rok

3+4+5 Aktuality II. místostarosty

Stromy a alergie

Článek o údržbě

Park Houbalova - anketa

Rekonstrukce elektroinstalace ZUŠ Antonína Doležela

6 Jeden článek Sousedů z Líšně

Orlovna - fakta (1. Kremitovská)

7 Opozice se pře s radnicí. Kvůli dokumentům k lampám

8+9 Rozovor s ředitelem KCL + Kdo je Michal Kročil

LíPa

10 Zastavme se v ulicích



11+12+13

Inzerce 1/2

Zápis prvňákčů

S e-twinningem jsme kreativní

Leták zápis

Novinky z Horníkovy

Aktivní online prostor na ZŠ Holzova

Leták zápis

Finanční gramotnost u prvňáčků na ZŠ Masarova

14 Salesko březen

15 Tradiční čištění Říčky

Líšeň sobě žije

Kavyl slaví 10. narozeniny

16

Knihovna v Líšni půjčuje i hračky a deskovky

Kádr pro ligu

Inzerce 2/3

Proběhla diskuse k tématu Orlovna, k němuž se kromě hlavního článku připravovaného 
redakcí sešly tři články od zastupitelů ze Sousedů z Líšně a také text místostarostky Ivy 
Kremitovské. Redakční rada s ohledem na prostor v novinách rozhodla, že redaktor 
zapracuje klíčová sdělení Sousedů do hlavního článku tak, aby jejich názory dostaly 
adekvátní prostor. K tomu bude se Sousedy prostřednictvím Kryštofa Látala dohodnuto, 
že v březnovém čísle vyjde jeden z jejich textů (ať už kompilát všech tří zaslaných nebo 
jeden vybraný). O tomto proběhlo hlasování s výsledkem 6-0-0.

Dále bylo rozhodnuto o přesunu článku spolku Kavyl i článku do dubnového čísla, rovněž 
z důvodů nedostatku prostoru v aktuálním čísle. Hlasování: 6-0-0.

Usnesení:
Komise LN v rámci své redakční činnosti schvaluje do čísla 3/2021 výše uvedené 
články a doporučuje tomto rozmístění.
Výsledek hlasování: 6-0-0.

4) Uzávěrka příštího čísla LN bude 12.3., redakční rada se sejde 15.3. od 18:00.

5) Hlavními tématy pro dubnové číslo LN budou:
• Nový parkovací dům na ulici Vlkova a další informace z dopravy - téma zpracuje 

novinář Radek Strnad
• Přehled provozu MŠ během letních prázdnin a nabídka příměstských táborů v Líšni - 

zpracuje Martina Rychtářové
• Spuštění modernizovaného radničního webu - zpracuje Tomáš Hložánek

6) Komise diskutovala také téma doručování novin, jelikož přišly další stížnosti od občanů, že 
jim noviny nepřišly či dlouhodobě nechodí. Uvedené adresy předala komise vydavateli LN s 
tím, aby sjednal nápravu. Komise se dále zajímala o to, jak konkrétně distribuce novin



funguje a jak ji vydavatel kontroluje. Komise se dále dohodla s místostarostou Příborským, že 
prostřednictvím Mobilního rozhlasu provede průzkum doručování mezi občany a jeho 
výsledky předá vydavateli.

Zápis ověřil

(ověřeno mailem)

Kryštof Látal


